
  

Protokoll från styrelsemöte den 2 juli 2023 på Rydsgårdshus. 
 
 
 
§ 1. Ordförande Johan Wedberg, hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§ 2. Närvarande: Ann-Christin Nilsson, Lennart Hansson, Johan Hallberg,Catharina 
Lindskog, Gunilla Giertz och Johan Wedberg. 
 
§ 3. Johan Wedberg valdes till mötessekreterare. 
 
§ 4. Dagordningen upplästes och godkändes. 
 
§ 5. Protokoll från styrelsemötet den 21 maj 2023 godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 6. Meddelande om avlidna släktingar: 
 3835:0   Elsa Weigard  20230530 
 
§ 7. Meddelande om nyfödda släktingar: 
 
§ 8. Ekonomi: Kassarapport: 42379:80:-  resp  21942:87:- 
 
§ 9. Ersättning till sekreterare. 
Förslag har kommit att dela upp sekreterararvodet för räkenskapsåret 2022/23 mellan 
ordinarie och vice sekreterare då de båda delat på bördan under denna tid. Styrelsen biföll 
förslaget. 
 
§ 10. Vice kassör 
Förslag har kommit att även ha en vice kassör. Styrelsen biföll förslaget. 
 
§ 11. Släktmötet 2023 
Årsmötet blir Rydsgårdhus 23/9. 
Andakt 16:00.  
Kaffe Rydsgårdshus 16:00  Kaffe/te säljes via Rydsgårdshus. 
Årsmöte 17:00. 
Middag 18:00. 
 
Förrätt:  Gravad lax med hovmästarsås. 
Vamrrätt: Panerad schnitzel på wienervis. 
Dessert:  Brylépudding och kaffe till. 
 
Ingen alkolhol kan köpas. Den som vill ha med alkoholhaltig dryck får ta med eget. 



 
Styrelsen fick information om kostnader för arrangemanget. 
 
Gunilla har lottringarna och har ordnat med priser. Vi ska skriva ut skyltar med QR-kod för 
lottpris och swishnummer. 
 
Nicklas har nålarna. Johan Hallberg kontaktar Nicklas om detta. 
 
§12. Övriga frågor 
Anja Andersson meddelar att hon avsäger sig sitt uppdrag i styrelsen med omedelbar verkan. 
 
Ann-Christin har pratat med Cecilia Forsberg, sammankallande för valberedningen, om vilka 
nya platser i styrelsen som behöver tillsättas. 
 
Årsmötesprotokollet 2022/23 bör komma fram och presenteras på hemsidan. 
 
Rätt datum till Elfstrands är 29/7. Tiden är 12:00-16:00. Guidning 13:00. Inbjudan måste 
mailas ut. 
 
§13. Johan Wedberg avslutade mötet och tackade för visat intresse. 


